

Styregruppemøde 14/8

Deltagere: Sebastian, Lizzi, Mogens S, Poul, Jette, Ea, Ella, Mogens T.

Fraværende: Clara, Lea, Gry, Jessie, Alba.

1. Valg af ordstyrer 2 min

Lizzi er valgt.

2. Valg af referent 2 min

Ea er valgt.

3. Godkendelse af dagsorden for i dag 3 min

7c: "Økonomi generelt" skal være på hver gang (3 min)

8e: "Husrådet" skal være på fast

10f: "DATS"

6d. ændres til "Robotstøvsuger"

4. Godkendelse af referat fra 19/6 3 min

Godkendt.

5. Børneteater 9 min

a) Børnerepræsentanterne 3 min

Der var ikke så meget nyt, Juniorerne er ikke startet op endnu og Julemandens Hemmelighed er først lige startet op. Der blev snakket om, at børnene også synes, at det fungerer godt med opdeling af prøverne, så man øver flere ting samtidigt.

a) Minisprøjterne (Gry) 3 min

Gry var fraværende, men hun havde sendt en tekst ud:

Opstart 20. september, vi øver hver onsdag, undtagen ferie.

Sidste gang inden jul er den 13. december hvor vi hygger.

Opstart efter jul onsdag den 10. januar. Vi øver hver onsdag, undtagen ferie og helligdage.

Weekender: lørdag den 9. marts (Muligvis søndag den 10.)

Lørdag den 13. april (muligvis søndag den 14.)

Fra den 29. april regner vi med at have salen.

Lørdag den 4. maj (muligvis den 10.)

Generalprøve lørdag den 18. maj.

Institutions forestillinger den 22. og 23. maj om formiddagen.

Familieforestillinger lørdag og søndag den 25. og 26.

Vi har afslutning og evaluering den 29. maj, som er den sidste dag.

Holdet er Ea, Gry, Finn, Sadie, Pia. Vi håber, at Mogens vil sætte lys og at Sanne Sigrid og Verner vil afvikle. Vi håber, at Anni vil være med til at afvikle og lave lyd.

Vi forestiller os et budget, der minder om sidste sæson, og regner med bedre indkomster - vi kan være i bedre tid med PR, fordi vi regner med en forestilling fra start af forløbet.

b) Juniorsprøjterne (Lea) 3 min

Lea var fraværende, så intet her. Gry kontakter Rolf og Lene.

6. Status 28 min

a) Dansevinyl (Mogens S.) 2 min

Bliver fikset d. 20/8 af tirsdagsklubben - hurrray!

Der sendes skriv ud i nyhedsbrevet omkring, hvordan vi passer godt på det.

b) Scenekamera + skærme (Sebastian) 2 min

Sebastian, Ea og Gry har fikset skærmene, kameraet og kablerne, så det virker! Mikrofonen virker dog ikke endnu, men det bliver løst.

c) Ny printer (Lea, Gry, Mogens S?) 7 min

Der debatteres om alle mulige løsninger. Der besluttet at købe en bestemt printer, Sebastian fikser det.

d) Sound board? (Sebastian) 2 min

*Robotstøvsuger..

Robotstøvsugeren bliver solgt. Den fungerer ikke optimalt til vores behov, den er for dramatisk.

Soundboard: Det er besluttet, derfor skal det ikke tages op igen.

e) Stige (Mogens T, Ea) 2 min

Vi har fået lov til at beholde 14-trins-stigen. Og så vil vi forsøge med en Georg Gearløs-løsning - og hvis det ikke kan lade sig gøre, så må vi købe en ny.

f) Forsikring? (Poul) 3 min

Poul fortæller om forsikringer. Foreningen er dækket af DATS.

Medlemmer er ikke dækket, så det er ens egen fritidsulykkesforsikring - tjek op på børn/forældre! Børnene skal selv have forsikringen.

Folk udefra er dækket (publikum + kunstnere udefra - hvis man ik er medlem), men vi, medlemmer, er ikke dækkede. Lejede ting er også dækket.

g) "Oprydning i dagsordenen"-dag 2 min

Udsættes

h) Lyd- og lyskursus 4 min

Vi har infomøde med folk fra DATS d. 18/8 - Mogens T. vil snakke med dem om det.

i) Indkøb af microportere (fonde) 2 min

Udsættes.

j) Flasker + kasser placering, beslutning 2 min

Bord i omklædningen skal i garage, pant/flasker skal i omklædning.

7. Økonomi 9 min

a) Investering: Genopladelige batterier til mics (Sebastian) 5 min

Sebastian fremlægger et forslag om at investere i genopladelige batterier, da vi har et stort forbrug af batterier - som ikke engang bliver brugt helt op. Det besluttes, at vi gerne vil anskaffe os det. Sebastian undersøger det og får go til at købe.

b) "Budget for tirsdagsklub" 4 min

Der er et ønske om, at tirsdagsklubben får et "budget".

Der debatteres frem og tilbage.

Vi har tillid til, at tirsdagsklubben selv vurderer ift. deres pengeforbrug. Vi har dog et ønske om, at hvis deres investeringer overstiger 2000 kr. (give and take), så skal styregruppen godkende. Lidt ligesom den husansvarlige køber toiletpapir osv.

c) "Økonomi generelt" skal være på hver gang (3 min)

Poul har et ønske om, når man sender budget og info omkring forestillinger, at man så sender det i to separate dokumenter.

OBS! Når man hænger/sender en kvittering til Poul, så skal der navn + produktion (eller hvad det ellers er fra) på.

8. Ansvarsområder 20 min

a) Teknik 4 min

- Evt. Ny lyspult?

Udsættes.

b) SoMe 8 min

- Branding med andre konti

Flyttes til pkt. 10d.

c) Huset

- Opdateret salsplan? (Ea) 2 min

Vores plan over salen er ekstremt outdated. Ea fikser det - evt. med Gry.

- Affaldssortering? (Ea) 2 min

Vi kører som før, men affaldsposer skal omme i restaffaldscontaineren - og ikke i skraldespanden foran teatret.

- Refill førstehjælpskasse (øjenskyll, plaster) 2 min

Jette påtager sig ansvaret for opfyldningen af førstehjælpskassen, vi ønsker en liste over indholdet.

d) Nyhedsbrev 2 min

Printer, DATS, produktioner, dansevinyl, skærme, Flaskeopbevaring-ting.

Deadline onsdag, sendes torsdag

e) Husråd

Lizzi har været til møde og det var et produktivt møde. Lizzi fortæller om beslutningerne, der er blevet taget ift. fornyelserne af vores foyere - det lyder super fedt! De får det til at ligne et kulturhus, i stedet for et kommunehus.

Masken spørger om vi vil lægge 10.000 kr. i projektet - vi siger ja, men det er vores absolutte maks.

9. Produktioner - Status 18 min

- Mindernes Teater (Jette) 3 min

Det går godt, de hygger sig og har en god plan.

- Onkel Vanja (Mogens S) 3 min

Nærmer sig premieredato - der forklares en del omkring deres overvejelser omkring scenografi, kostumer osv. De glæder sig, men er pressede.

- Julemandens Hemmelighed (Jessie) 3 min

Jessie var fraværende, men har sendt tekst:

"Vi startede i torsdags og havde en rigtig god første prøve. Dog studser jeg over, at jeg ikke kan finde tøjstativet med børnetøj på i kostumerummet? Havde samlet alt det fine tøj jeg købte sidste år til danseskolens salg, og skrevet "Må gerne lånes, men spørg Jessie", men nu kan jeg slet ikke se stativet?"

Ingen har set stativet, men der bliver anbefalet at kigge i kostumerummet.

- Kvinder 2 (Jessie) 2 min

Jessie fraværende: *“Vi er i fuld gang med produktion af sange, og det går også enormt godt. Al materiale til manuskriptet er også klar, og skal skrives så snart alle sange er færdige”.*

- Det hvide snit (Jessie) 3 min

Jessie fraværende: *“Vi starter for alvor på torsdag, og vi glæder os meget, og instruktør Belinda har en masse nye gode idéer til Jessies manuskript, så det bliver rigtig spændende”.*

- Mens vi venter på Godot (Ea) 2 min

Det går godt, prøverne er lige så stille startet op og der hygges.

- Gøngehøvdingen, 75-års jubilæum 2 min

En idé, der arbejdes videre med.

Der er et ønske om at inkludere både unge og ældre - dette arbejdes der også videre med.

10. Andet 28 min

a) Årshjul 4 min

Udsættes.

b) “Foreningernes Dag” og “Kulturnatten” 4 min

Foreningernes Dag: Diskuterer, Mogens kontakter Gry og spørger holdet. Kulturnatten deltager vi i via Landsteaterfestivalen.

c) Håndtering af beruset publikum 5 min

Udsættes.

d) Drøftelse af samarbejde på teatret 12 min

Udsættes.

e) Billetsalg på hjemmeside (Sanne?) (Ea) 3 min

Dette punkt udvikler sig til et punkt omkring, hvorvidt WIX kan bruges til billetsalg. Billetsalget fungerer, men afregningsrapporten fungerer ikke. Der var problemer med noget omkring moms, men det bliver rettet. Vi prøver igen til næste forestilling.

f) DATS

Der skal sendes tekst omkring de forestillinger, der skal optræde i potpourriet

til Anne samt billeder i høj opløsning. Der debatteres omkring barpriser og hvordan der skelnes mellem frivillige, publikum osv.

Barsalg ift. publikum: Publikumspriser

Frivillige: Medlemspriser (selv ikke-medlemmer)

11. Punkter til næste gang 3 min

12. Eventuelt 2 min

Der er ikke plads til alle klaverer i musiksalen, så ét af dem skal herop, flyglet bliver stående og det sidste smides ud. Ea finder ud af, hvilket klaver, der skal beholdes.

Dato for næste møde er d. 11/9 kl. 19